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Zes gemeenten gaan experimenteren met soepelere maatregelen 
rond betaalde voetbalwedstrijden waarbij de vermindering van politie-
inzet onderdeel is van het experiment. Eindhoven behoort tot één van 
de zes pilotgemeenten. 
 
Dit is hetgeen wat de Eindhovense VVD uit de media heeft vernomen. 
Wij willen graag meer toelichting van de Burgemeester op deze pilot. 
 

In te brengen standpunt / 
zienswijze fractie 
 

De VVD moedigt het aan wanneer voetbalevenementen met minder 
veiligheidsinzet kunnen plaats vinden. We denken dat minder politie-
inzet de sfeer van evenementen ook ten goede komt. Daarnaast zijn 
wij er voorstander van dat de vrijgekomen politie-inzet anders en 
goedkoper kan worden ingezet. We zien kansen om deze pilot breder 
te trekken dan alleen de politie/veiligheidsinzet bij 
voetbalwedstrijden. 
 

Discussiepunten waarop 
reactie / standpunt / 
zienswijze van overige 
fracties en wethouder 
wordt gevraagd 

We hebben enkele (technische) vragen geformuleerd waarvan we 
hopen dat deze beantwoord kunnen worden voor het debat in de 
commissie: 
 

1. Hoe ziet de pilot eruit?  
2. Hoe lang duurt de pilot?  
3. Hoeveel capaciteit wordt vrijgespeeld door de pilot? 
4. Hoeveel kosten worden bespaard door de pilot? 
5. Wat is de kostenverdeling van de veiligheidsinzet bij voetbal 

wedstrijden tussen de diverse partners? 
 
In de commissie willen we graag met de commissie en de 
Burgemeester gedachten wisselen over: 
 

- Wat is de verwachting van de Burgemeester over deze pilot? 
Waar wil hij op uitkomen? Wanneer is de pilot volgens hem 
geslaagd?  

- Hoe kijkt de Burgemeester in het algemeen naar veiligheid bij 
evenementen? Ziet de Burgemeester kans om, los van het 
evenementenbeleid en de aanstaande herijking hiervan, de 
lijn van minder politie-inzet bij voetbalwedstrijden door te 
trekken naar andere evenementen? 
 

 


